

广东天龙油墨集团股份有限公司

2012 第三季度报告

证券代码:300063

证券简称:天龙集团

一、重要提示
本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with 2 columns: Item and Amount. Summary of financial data for Q3 2012, including total assets, liabilities, and equity.

Table with 2 columns: Item and Amount. Detailed financial data for Q3 2012, including operating income, expenses, and net profit.

二、报告期末股东总数及前十名股东持股情况表
报告期末股东总数(户) 7,682
前十名无限售条件流通股持股情况

Table with 5 columns: Shareholder Name, Share Type, Shares, Percentage, and Remarks. Lists the top 10 shareholders.

Table with 5 columns: Shareholder Name, Period, Shares, and Remarks. Lists shareholders with significant changes in shareholding.

三、重要事项提示
(一) 公司三季报主要财务指标发生重大变化的原因
1. 营业收入较上年同期下降 35.02%...

(二) 业绩预告及业绩快报情况
2012 年第三季度实际营业总收入 25,785.68 万元,较上年同期增加 744.86 万元,增幅 2.97%...

(三) 利润分配或资本公积金转增股本预案
2012 年 10 月 10 日,公司第二届董事会第八次会议审议通过了《关于 2012 年第三季度利润分配预案的议案》...

Table with 5 columns: Shareholder Name, Period, Shares, and Remarks. Lists shareholders with significant changes in shareholding.

四、董事会、监事会对会计师事务所本报告期“非标准审计报告”的说明
立信会计师事务所(特殊普通合伙)对公司 2012 年第三季度财务报表进行了审计,出具了标准无保留意见审计报告...

Table with 5 columns: Item, Person, Content, Time, and Status. Lists various commitments and agreements.

恒泰艾普石油天然气技术服务股份有限公司

2012 第三季度报告

证券代码:300157

证券简称:恒泰艾普

公告编号:2012-087

一、重要提示
本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with 2 columns: Item and Amount. Summary of financial data for Q3 2012, including total assets, liabilities, and equity.

Table with 2 columns: Item and Amount. Detailed financial data for Q3 2012, including operating income, expenses, and net profit.

二、报告期末股东总数及前十名股东持股情况表
报告期末股东总数(户) 118,351
前十名无限售条件流通股持股情况

Table with 5 columns: Shareholder Name, Share Type, Shares, Percentage, and Remarks. Lists the top 10 shareholders.

Table with 5 columns: Shareholder Name, Period, Shares, and Remarks. Lists shareholders with significant changes in shareholding.

三、重要事项提示
(一) 公司三季报主要财务指标发生重大变化的原因
1. 营业收入较上年同期下降 80.28%...

(二) 业绩预告及业绩快报情况
2012 年第三季度实际营业总收入 80,284.27 万元,较上年同期减少 15,980.03 万元,实际减少 16.53%...

(三) 利润分配或资本公积金转增股本预案
2012 年 10 月 10 日,公司第二届董事会第八次会议审议通过了《关于 2012 年第三季度利润分配预案的议案》...

Table with 5 columns: Shareholder Name, Period, Shares, and Remarks. Lists shareholders with significant changes in shareholding.

四、董事会、监事会对会计师事务所本报告期“非标准审计报告”的说明
立信会计师事务所(特殊普通合伙)对公司 2012 年第三季度财务报表进行了审计,出具了标准无保留意见审计报告...

Table with 5 columns: Item, Person, Content, Time, and Status. Lists various commitments and agreements.